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Orienteringer: 
 
 
Inkludering på alvor  
Marit Jansen orienterte om modellkommunesatsingen Inkludering på alvor 
Presentasjon: 

















 
 
 
  
Ekstern skolevurdering Vanvikan skole  
Siv Erdal orienterte om rapporten fra den eksterne skolevurderingen. Tema: "Vanvikan skole 
gir elevene tilpasset opplæring i et trygt og godt læringsmiljø". Skolen ønsket et eksternt blikk 
på hvordan de jobber med dette. Ser dette i sammenheng med satsingen Inkludering på alvor.  
Se presentasjon: 



























 
 
Ekstern skolevurdering Stadsbygd skole 
Roger Fredheim orienterte om rapporten fra den eksterne skolevurderingen. Tema: "Stadsbygd 
skole jobber systematisk med å forbedre ansattes relasjonskvalitet til elevene". Denne runden 
med ekstern skolevurdering, er den første runden der NTNU deltar sammen med ekstern-
vurdere fra Fosen. NTNU blir sammen med skolene i ett år etter vurderingsuka. Det er viktig at 
kompetansen vi får fra NTNU, passer til vurderingstemaet.  
Se presentasjon: 











 
 
Drøftingssak, åpen post: 
 

 Sigurd Saue (SV): Har deltatt på ett møte i styringsgruppa for nye Vanvikan barnehage. 
Flere tomtealternativer skal utredes videre: Arnfjæra, Bortistu og samfunnshustomta 
m.fl. Nytt møte i styringsgruppa 29. januar. 
 

 Aud Dagmar Ramdal (SP): Flerbrukshuset i Leksvik. Alt går etter planen, både framdrift 
og økonomi.  
  

 Daniel Fenstad (H): Ber om oversikt over hvor mange menn som jobber i barnehagene i 
Indre Fosen, og om det jobbes systematisk for å få opp andelen menn i barnehagene. 
Dagrun redegjorde for status. Per i dag er det seks mannlige ansatte i de seksten 
barnehagene i Indre Fosen. Lønn kan være en av grunnene til at det er lite attraktivt for 
menn. Daniel ønsker at det rettes søkelys mot dette. Mange kommuner har satset på 
menn, gjennom egne tiltak. Invitere unge gutter og menn inn i tiltaket "Lekeressurs". 



Skogly har nettopp ansatt en mannlig barnehagelærer. Det er positivt for mangfoldet i 
barnehagene. Tilsvarende utfordring i barnetrinnet på skolene - andelen menn er svært 
liten. Sjekk lenken: lekeressurs-dmmh-web2.pdf.  Er dette noe vår kommune skal satse 
på?   
  

 Dagrun Fissum Solli, enhetsleder barnehage: Ny styrer på Skogly er tilsatt, men hun kan 
ikke starte før i begynnelsen av august. Det betyr at Dagrun tar 20 % styrerjobb på 
Skogly fram til sommeren. Klara avlaster henne som enhetsleder i 20 % jobb på 
rådhuset.  

 
 
Referatsaker: 
Utvalget ønsker at det lages retningslinjer for hvordan en ev. kapasitetsøkning skal foregå. Det 
må gjøres forutsigbart for alle parter.  
  

https://documentcloud.adobe.com/link/track?uri=urn%253Aaaid%253Ascds%253AUS%253Aa7e8a92b-46be-4c8a-82db-6019af5f06d9
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PS 1/19 Skoleruta skoleåret 2019/2020 for grunnskolene i Indre Fosen kommune 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak legges fram i møtet, etter at alle høringssvarene har kommet 
inn. 
 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
 
Behandling: 
 
Det vil koste 150-200 000 kr å bestille ekstra busser til de to skoledagene som avviker mellom 
kommunens og fylkeskommunens forslag. I og med at høringsuttalelsene fordeler seg ganske 
likt mellom kommunens og fylkeskommunens forslag, støtter Oppvekstutvalget rådmannens 
innstilling. Utvalget prioriterer å bruke oppvekstsektorens penger på viktigere oppgaver enn å 
betale for ekstra skyss.  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt . 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Skoleruta for skoleåret 2019/2020 legges lik Fylkeskommunens vedtatte skolerute med 

 Skolestart for elevene 15. august 2019 
 Høstferie med 5 dager i uke 41 
 Fri fredag 29. november 
 Siste skoledag før jul fredag 20. desember 
 Første skoledag etter jul for elevene 6. januar 2020 
 Vinterferie med 5 dager i uke 8 
 Fri mandag 9. mars 
 Påskeferie 6. – 13. april 
 Fri fredag 1. mai 
 Fri for elevene torsdag 21. mai (Kr.himmelfart) og fredag 22. mai 
 Fri mandag 1. juni (2. pinsedag) 
 Siste skoledag 19. juni 2020 

Totalt 190 skoledager (38 uker) fordelt på totalt 45 uker. 
 
 



 

PS 2/19 Låneregler for skolebibliotek i Indre Fosen kommune 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Lånereglene for skolebibliotekene i Indre Fosen kommune vedtas som fremlagt. 
 
 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
Endelig vedtak: 
 
Lånereglene for skolebibliotekene i Indre Fosen kommune vedtas som fremlagt 
 
 
 

PS 3/19 Anmodning fra IMDi om bosetting av flyktninger i 2019 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Indre Fosen kommune stiller seg positiv til bosetting av 14 nye flyktninger i 2019. 
 
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Behandling: 
 
Aiga Eglite Berg orienterte om saken. Vi kan beholde grunnkompetansen i enheten dersom 
kommunen takker ja til denne anmodningen.  
  
En anmodning fra IMDi innebærer at vi vil få det antall flyktninger som vi er bedt om å ta imot. 
Det fordrer at vi er tidlig på, og ikke utsetter mottaket til langt ut på året. Så langt har vi alltid fylt 
opp de kvotene vi har fått tildelt. Vi har god dialog med IMD og kan gi innspill på hva slags type 
bosettinger vi har best forutsetninger for å ta. Dette må ses i sammenheng med tilgjengelige 
boliger og barnehageplasser. IMDi har en plan for hvordan de bosetter.  
  
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. I forbindelse med behandlingen i kommunestyret 
ønsker utvalget at det legges vekt på økonomi, og at det gis en status på hvordan det har gått 
med de flyktningene som vi har tatt imot tidligere år.  Det ber administrasjonen om å vær tydelig 
på at denne bosettingen vil medføre at vi kan beholde kompetansen i enheten, og dermed ta 
bedre vare på både de gamle og de nye flyktningene. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Indre Fosen kommune stiller seg positiv til bosetting av 14 nye flyktninger i 2019.   
 
 
 
 
 



DR 1/19 Barnehagekapasitet og behov for barnehageplasser i Rissa sentrum 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Tema til drøfting 
Hvordan sørger vi for å ha god nok kapasitet i barnehagene i Rissa sentrum, slik at   

 alle barn med rett på plass, får plass, og  
 søkere som kommer til i løpet av året, og som bør ha en barnehageplass, får plass?  

  
Rådmannens anbefaling 

1. Fosnaheim naturbarnehage overtar de åtte ekvivalentene fra Årnset familiebarnehage og 
får mulighet til ytterligere å utvide med to småbarn. De kan da drifte en småbarnsavdeling 
med seks småbarn i tillegg til storbarnsavdelingen(e). De søker om godkjenning for 36 
ekvivalenter, med virkning fra 1. august 2019.   

2. Skogly friluftsbarnehage får anledning til å øke opp med seks ekvivalenter, slik at de søke 
om godkjenning for 30 ekvivalenter, med virkning fra 1. august 2019.   

3. Tryllefløyten musikkbarnehage beholder sine 36 ekvivalenter inntil videre. Dersom det i 
forbindelse med hovedopptaket våren 2019 viser seg at det er behov for å øke antallet 
barnehageplasser i Rissa sentrum, oppfordres Tryllefløyten til å søke om permanent 
utvidelse til det antallet det viser seg å være behov for.   

4. Høgåsmyra barnehage reduserer til det antallet ekvivalenter de er godkjent for (96 
ekvivalenter).   

Med disse endringene, øker den totale kapasiteten i barnehagene i Rissa sentrum fra 188 til 
198 ekvivalenter. 
 
Behandling: 
 
Dagrun Fissum Solli gjennomgikk saken. Aiga orienterte om flyktningenes aktivitetsplikt, som 
de ikke får oppfylt, dersom de ikke får barnehageplass.  
Oppvekstutvalget støtter rådmannens anbefaling om utvidelse av antall ekvivalenter i Rissa 
sentrum for å få plass til alle med rett på plass. Det er viktig å ha en bufferkapasitet, slik at en 
kan ta inn barn med stort behov for plass, selv om de ikke oppfyller alle krav til rett på plass (f. 
eks. tilflyttere og deltakere i introduksjonsprogrammet).  
Administrasjonen har fullmakt til å godkjenne og finansiere barnehagene med det antall 
ekvivalenter som går fram av oppvekstutvalgets konklusjon, gjengitt nedenfor.  
 
 
Oppvekstutvalgets konklusjon: 
 

1. Fosnaheim naturbarnehage overtar de åtte ekvivalentene fra Årnset familiebarnehage og 
får mulighet til ytterligere å utvide med to småbarn. De kan da drifte en småbarnsavdeling 
med seks småbarn i tillegg til storbarnsavdelingen(e). De søker om godkjenning for 36 
ekvivalenter, med virkning fra 1. august 2019.   

2. Skogly friluftsbarnehage får anledning til å øke opp med seks ekvivalenter, slik at de søke 
om godkjenning for 30 ekvivalenter, med virkning fra 1. august 2019.   

3. Tryllefløyten musikkbarnehage beholder sine 36 ekvivalenter inntil videre. Dersom det i 
forbindelse med hovedopptaket våren 2019 viser seg at det er behov for å øke antallet 
barnehageplasser i Rissa sentrum, oppfordres Tryllefløyten til å søke om permanent 
utvidelse til det antallet det viser seg å være behov for.   

4. Høgåsmyra barnehage reduserer til det antallet ekvivalenter de er godkjent for (96 
ekvivalenter).   

5. Med disse endringene, øker den totale kapasiteten i barnehagene i Rissa sentrum fra 188 
til 198 ekvivalenter.  

 
 
 
 



 
 

DR 2/19 Kostnader ved SFO-drift i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Tema til drøfting 
Opplæringsloven åpner for at kommunen kan kreve å få dekt utgiftene til SFO gjennom 
foreldrebetaling. I Indre Fosen har de vedtatte vedtektene og størrelsen på foreldrebetalingen 
ført til at SFO gir en total kostnad på nærmere 2 mill. i 2018. I tillegg ser vi at flere av skolene 
ikke klarer å nå vedtatt budsjett for sine SFO på grunn av bl.a. lavere foreldrebetaling enn 
antatt og høyere utgifter til bemanning enn beregnet. Dette kommer bl.a. av «ugunstig» antall 
påmeldte barn sett i forhold til gruppestørrelse.  
  
Skolene ønsker nå en drøfting av dette hos skoleeier.   

 Hvordan stiller vi oss i forhold til at et eventuelt underforbruk i SFO, sponser høyere 
forbruk i skolen ved enkelte skoler, mens et overforbruk i SFO må dekkes av midler 
tiltenkt skole for å komme i balanse ved andre skoler?  

 Er det greit at Indre Fosen kommune beregner en utgift på ca. 2 mill. per år for å drive 
SFO ved alle skolene, eller bør vi prøve å komme så nært selvfinansiering som mulig slik 
lovverket åpner for?   

 
 
Behandling i utvalget 
Maria Gjølgali og Laila Bragstad orienterte om saken.  

 Aud Dagmar Ramdal spør om SFO kan tas ut av skolenes budsjetter og inn i ansvar 205, 
slik vi gjør med IKT-utgifter.  

 Daniel Fenstad spør om det er mulig å sette et minimumstall for antall påmeldte barn før 
det gis et SFO-tilbud, f. eks. tidlig morgen og sein ettermiddag. Han spør om det er en ide 
å kutte ut tredelingen av tilbudet, og heller lage en todeling. Vil det gi større bruk og bedre 
inntekter? 

 Stefan Hansen spør om utfordringene på Mælan skal få konsekvenser for alle de andre 
skolene, som ikke har så store økonomiske utfordringer med SFO-budsjettene.  

 Bemanningsnormen i vedtektene er veiledende. Det er barnegruppas sammensetning 
som vil avgjøre om det må settes inn en ekstra person når man går over det veiledende 
tallet.  

  
Oppvekstutvalgets konklusjon 
Enhetsleder skole tar spørsmålet inn i rektorgruppa.  

 Administrasjonen skal vurdere muligheten for å legge SFO inn i 
ressursfordelingsmodellen - som et øremerket tilskudd til enkelte skoler.  

 Det skal også vurderes om det kan gjøres endringer i vedtektene. 
 Tilbudet bør ikke være dyrere enn det er i dag. Vi ligger på maksgrensen av det folk vil 

betale for en SFO-plass.  
 Saken tas tilbake til Oppvekstutvalget når administrasjonen har jobbet med dette.  

 
 
 
 

DR 3/19 Fagfornyelsen 2020 - Ressurser til gjennomføring 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Tema til drøfting 



Hvordan kan skoleeier bidra til at vedtaket om at innføringen av Fagfornyelsen i grunnskolene 
fra og med høsten 2020, skal være et satsingsområde og kunne gjennomføres i henhold til 
føringene som legges fra Utdanningsdirektoratet?  
  
Behandling i utvalget 
Laila Bragstad orienterte om saken, som er spilt inn av rektorgruppa. Signalet fra skolene er at 
det raskt må legges en plan for 

1. hva skolene trenger av fysisk utstyr for at de skal kunne møte de føringer som sette av 
Utdanningsdirektoratet og Kunnskapsdepartementet 

2. hvilke læremidler som er mest formålstjenlige i alle fag 
3. hva som må til av økonomi for å gjennomføre fagfornyelsen.  

  
Aud Dagmar Ramdal utfordrer administrasjonen til å ta for seg de tre punktene og komme 
tilbake til oppvekstutvalget med en plan.  
Arne Langmo mener at det legges for stor vekt på programmering.  
Sigurd Saue mener det har en likestillingseffekt når programmering kommer inn i skolen. 
 
Det er forståelse for at programmering ikke er noe vår kommune kan velge bort - det er en del 
av fagfornyelsen. Programmering i denne sammenhengen er et mye videre begrep enn det vi 
tradisjonelt forbinder med programmering. Det dreier seg om at barn og unge skal lære å forstå 
og beherske sin egen rolle i det digitale samfunnet. De trenger hjelpe til ikke bare å bli brukere, 
men også skapere med teknologien som verktøy. Eksempel: Lær kidsa koding, se lenken 
https://kidsakoder.no/om-lkk/   
 
Det ligger ikke inne finansiering av fagfornyelsen i økonomi- og handlingsplanen. Dette må inn i 
den kommende planen.   
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 

 Administrasjonen oppfordres til å ta for seg de tre punktene fra rektorgruppa og komme 
tilbake til oppvekstutvalget med en plan med nødvendige tiltak.  

 Planen med tiltak må legges fram for Oppvekstutvalget så tidlig at finansiering av 
fagfornyelsen kan innarbeides i økonomi- og handlingsplanen for kommende 
fireårsperiode (2020-2023).  

 
 
 
 
 

DR 4/19 Møteplan for oppvekstutvalget i 2019 

Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 22.01.2019  
 
Tema til drøfting 
Skal Oppvekstutvalget følge møteplan for politiske møter som Kommunestyret vedtok 
11.12.2018?   
  
Rådmannens anbefaling 
Rådmannen foreslår at Oppvekstutvalget følger den vedtatte møteplanen for 2019, se vedlegg.  
  
Behandling i utvalget 
Det foreslås å legge deler av et møte til de nye lokalene til IF VO, enten i mars eller mai.  
  
Oppvekstutvalgets konklusjon 
Oppvekstutvalget følger den vedtatte møteplanen for 2019. Ett møte våren 2019 legges til de 
nye lokalene til IF VO. 
 

https://kidsakoder.no/om-lkk/


 
 
 
 

RS 1/19 Vedrørende planer om nytt bygg ved Tungtrø barnehage 

RS 2/19 Søknad vedrørende Nytt Bygg, Tungtrø Barnehage 

RS 3/19 Informasjon til enhetsleder barnehage og Oppvekstuvalget 

Utvalget ønsker at det lages retningslinjer for hvordan en ev. kapasitetsøkning skal foregå. Det 
må gjøres forutsigbart for alle parter.  


